

Terms and Conditions

Mastercard® Early Bird Festive Goodies Promotion

- Mastercard Early Bird Promotion is valid for purchase from now till 10 February 2021.
- Payment by Mastercard only.
- Discounted rates for Mastercard promotion will not be eligible for RWS Invites rebates.
- All self-collection must be completed within 12 January 2021 - 26 February 2021.
 - Self-collection with any purchase from Treasure pots, Reunion meals, Traditional bakes and Yu Sheng selections is scheduled between 10am to 1pm or 4pm to 7.30pm daily from 18 January 2021 - 26 February 2021.
 - Self-collection without purchase from Treasure pots, Reunion meals, Traditional bakes and Yu Sheng selections will be available between 12pm to 8pm daily.
- All delivery service must be completed within 12 January 2021 - 26 February 2021.
 - Delivery service with any purchase from Treasure pots, Reunion meals and Traditional bakes and Yu Sheng is scheduled between 10am to 1pm or 4pm to 7.30pm daily from 18 January 2021 - 26 February 2021.
 - Delivery service without purchase from Treasure pots, Reunion meals and Traditional bakes and Yu Sheng will be schedule between 10am to 7.30pm daily.
- 5 days advanced notice required for any changes or amendments to collection date or delivery date.
- No cancellations are allowed after purchase is made.
- Our products may contain traces of nuts, gluten, eggs, dairy and other allergens.
- For any enquiries, dietary requirement or food allergy concern, write in to festive@rwsentosa.com
- All items are subject to availability, hampers items subject to be substitute with items of equal value.
- Indication of the weight and serving portions are based on estimations.
- All prices stated are nett prices, inclusive of prevailing government taxes.
- Not for sale, transferable, non-refundable, not exchangeable for cash or void if altered.
- Not to be used in conjunction with other promotional offers, discount and other vouchers.
- Not to be used for promotional purposes unless approved in writing by RWS.
- RWS shall not be responsible for any lost or stolen vouchers.
- RWS reserves the right to vary or amend any terms and conditions without prior notice.

Free delivery Terms & Conditions

- Spend a minimum of SGD350 in a single transaction to qualify for free delivery.
- Valid for Chinese New Year Goodies and Cookies from Mastercard Exclusive Takeaway page only.
- Valid for Mastercard payment only.
- Delivery start date, 12 January 2021.
 - Purchase with Treasure pots, Reunion meals, Traditional bakes and Yu Sheng selections will be scheduled between 10am to 1pm or 4pm to 7.30pm daily from 18 January to 26 February 2021.

- Purchase without Treasure pots, Reunion meals, Traditional bakes and Yu Sheng selections will be schedule between 10am to 7.30pm daily from 12 January to 26 February 2021.
- Minimum 5 days in advance and last day of delivery on 26 February 2021.
- Minimum 5 days advanced notice required for any changes or amendments to delivery date.
- Email festive@rwsentosa.com for any changes or amendments for delivery date, subject to availability.
- Valid for delivery to ONE (1) location only.
- RWS will be contact you within 3 working days upon successful payment to confirm delivery details.

条例与条款

万事达卡®贺年精选礼品优惠

- 万事达卡贺年精选礼品可从即日起至 2021 年 2 月 26 日之间购买。
- 必须使用万事达卡支付。
- 万事达卡优惠价格不可同时累积 RWS Invites 返现。
- 所有自提产品需在 2021 年 1 月 12 日至 2 月 26 日之间完成领取。
 - 含盆菜、外带套餐、传统糕点和精选鱼生的自提产品领取时间为 2021 年 1 月 18 日至 2 月 26 日之间每天早上 10 点至下午 1 点或下午 4 点至晚上 7 点 30 分。
 - 不含盆菜、外带套餐、传统糕点和精选鱼生的自提产品领取时间为每天中午 12 点至晚上 8 点。
- 所有快递配送订单需在 2021 年 1 月 12 日至 2 月 26 日之间完成购买。
 - 含盆菜、外带套餐、传统糕点和精选鱼生的配送订单送货时间为 2021 年 1 月 18 日至 2 月 26 日之间每天早上 10 点至下午 1 点或下午 4 点至晚上 7 点 30 分。
 - 不含盆菜、外带套餐、传统糕点和精选鱼生的配送订单送货时间为每天中午 12 点至晚上 7 点 30 分。
- 如需更改订单领取或配送时间，请提前至少五天通知我们。
- 购买后不可取消。
- 我们的产品可能含有坚果、麸质、鸡蛋、乳制品和其它过敏原。
- 如您有任何关于饮食需求或食品过敏的询问，请发送邮件至 festive@rwsentosa.com。
- 所有产品视供应情况而定，礼篮内的产品可能会由等值的产品替换。
- 商品重量和适用人数均为预估值。
- 所有售价均为净价，已包含现行政府税收。
- 不可二次销售或转让，不可退款，不可交换为现金，若擅自改动则视为失效。
- 不可与其它促销折扣或优惠同享。
- 不可用于其它宣传目的，除非经圣淘沙名胜世界书面批准。
- 圣淘沙名胜世界对遗失或被窃的兑换券恕不负责。
- 圣淘沙名胜世界保留在未提前通知的情况下修改或增加条例条款的权利。

产品配送条例与条款

- 单笔订单消费满 350 新币即可享受免费送货上门。
- 仅适用于万事达卡专属外带产品页面内的贺年精选礼品。
- 必须使用万事达卡支付。
- 订单配送开始日期：2021 年 1 月 12 日。
 - 含盆菜、外带套餐、传统糕点和精选鱼生的配送订单送货时间为 2021 年 1 月 18 日至 2 月 26 日之间每天早上 10 点至下午 1 点或下午 4 点至晚上 7 点 30 分。
 - 不含盆菜、外带套餐、传统糕点和精选鱼生的配送订单送货时间为 2021 年 1 月 12 日至 2 月 26 日之间每天上午 10 点至晚上 7 点 30 分。
- 配送订单需至少提前 5 天下单（即最晚下单日为 2 月 21 日）。配送截止日期为 2021 年 2 月 26 日。
- 如需更改订单配送时间，请提前至少五天电邮通知我们，邮箱地址 festive@rwsentosa.com，具体视供应情况而定。
- 仅可配送至一个地点。
- 圣淘沙名胜世界会在您成功付款后 3 个工作日内与您取得联系并确认配送细节。